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ZÁPIS Z 5. ZASEDÁNÍ 
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2019 
konaného dne 14.listopadu 2019 v 15 hod. 

na sále pohostinství v Suchém Dole 
 

Přítomní členové: Ing. J. Beran – předseda, Ing. J. Krtička, Mgr. M. Maroul, Ing. M. 
Šrůtek, P. Šubíř, B. Klímová, V. Friml, J. Cibulka 

 
Omluvení členové: - 
 
Hosté:  Zástupci firmy EnviPartner, zástupkyně CKV Police n. Met., zástupci MAS 

Stolové hory, místostarostové a účetní obcí 
   
Zapisovatel : Martin Zeman 
 
Ověřovatel:   Blanka Klímová 
 
 

Volba ověřovatele zápisu 
 
Navržený ověřovatel: Blanka Klímová 
  
 Usnesení č.01/05/2019 

Výbor DSO Policka schvaluje Blanku Klímovou ověřovatelem zápisu.  
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Volba zapisovatele zápisu 
 
Navržený zapisovatel: Martin Zeman 
 
Usnesení č.02/05/2019 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem zápisu.  
 Pro:       8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 

PROGRAM: 
 
 
1. Zahájení 
2. Strategické a technické dokumenty – příprava výhledu DSO  
3. Pediatrie na Policku 
4. Výsadba zeleně na Policku 
5. Dotace na manažera svazku z KHK 
6. Spolupráce se Společností pro destinační management Broumovska  
7. Možnosti financování projektu Efektivní veřejné správy 
8. Diskuze 
9. Závěr 
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1) ZAHÁJENÍ 
Přítomné uvítal předseda svazku Ing. Jiří Beran, dále představil navržený program, který 

nikdo nechtěl doplnit. 
Přítomni jsou všichni členové a zasedání je usnášeníschopné. 
 

Usnesení č.03/05/2019 
Výbor DSO Policka schvaluje navržený program.  

 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 

 
2) STRATEGICKÉ A TECHNICKÉ DOKUMENTY – PŘÍPRAVA VÝHLEDU DSO 

Ing. Beran informoval o jednání s f. EnviPartner na konci října v Polici n. Met. na téma 
skutečně provedených prací v projektu, viz. Příloha č.1. Envipartner projedná znění 
dodatku přes CEP s řídícím orgánem dotace, a dodá zdůvodnění jednotlivých bodů. Po 
odsouhlasení dodatku smlouvy zbývá dopracovat pasport zeleně ve Žďáře n. M.  a 
v Suchém Dole. Dále budou zpracovány energetické koncepce obcí. Pasporty budou 
hotové v týdnu od 18.11.2019. 
Ing. Krtička – Budou se doměřovat šachty pod asfaltem? > Ing. Beran – Ano, je třeba po 
kamerových zkouškách jednat včas s firmou Envipartner o doměření zjištěných šachet, 
v rámci dodatku č.1 je rezerva na tyto činnosti.  

 
Strategické dokumenty budou v obcích projednány 09. - 13.12.2019, v tuto chvíli by měly být 
obcím k dispozici k připomínkování návrhové části, dokončeny by měly být ke konci roku 
2019.  
 
Strategie DSO 
 Firma EnviPartner má připravených 10 témat k diskuzi, viz. diskuze 
 
Usnesení č.04/05/2019 

Výbor DSO Policka pověřuje manažera svazku spolu s předsedou svazku dalším 
jednáním se společností EnviPartner o dodatku č.1 ke Smlouvě. O výsledku bude výbor DSO 
informován.   
 Pro:  7  Proti: 0   Zdržel se: 1 – Klímová B. 
 
 
3) PEDIATRIE NA POLICKU 

Ing. Beran informoval přítomné o skutečnostech viz. Příloha 2. Z informací právní 
kanceláře vyplývá, že jedinou cestou je forma daru nebo veřejné podpory, kdy ale není 
možné pediatra smluvně zavázat k návratnosti vložených prostředků, proto by bylo lepší 
podporu cílit na s.r.o. Výravských, po prověření smluvního vztahu mezi nimi a doktorem 
Krejčím. Město Police n. M. mu v rámci podpory poskytuje na dobu určitou byt za 
snížené nájemné. 
Klímová – Jaký dělá lékař dojem?  
Škop – má zájem na Policku zůstat, koupil s rodinou dům v Pěkově, pediatrii si zvolil za 
svůj obor a rád bude jako pediatr pracovat 
Ištoková – je třeba dopracovat podmínky do smlouvy 
Friml – je pro podporu, ale bojí se, aby o ní nežádal každý – zubaři, praktici atd. 
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Usnesení č.05/05/2019 
Výbor DSO Policka schvaluje podmínky a výši mimořádného členského příspěvku 

jednotlivých obcí a žádá starosty obcí o projednání v jejich zastupitelstvech.  
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 
 

4) VÝSADBA ZELENĚ NA POLICKU 
M. Zeman informoval přítomné o stavu projektu výsadby zeleně na Policku. Aktuálně se 

projekt týká obcí Bezděkov n. M. a Machov – lokalita Bělý. Na Bezděkově se připravuje další 
projektová dokumentace, která navazuje na již navržený biokoridor alejí, která povede od 
biokoridoru po obecních pozemcích k lesu, v délce cca 900 metrů. Projektovou dokumentaci 
zpracovává Ing. Hladíková, která předá projekt do konce listopadu.  

Beran – Projekt zpracovaný firmou Arboristika nesplňuje požadavky dle podmínek 
dotace, proplacení faktury závisí na dopracování. S panem Šofrem bylo jednáno o 
dopracování, projekt však stále není ve stavu umožňujícím odevzdání. 

Krtička – Za nedopracovanou dokumentaci by neplatil nic 
Maroul – Zaplatil by 70% 
 
Usnesení č.  06/05/2019 
Výbor DSO Policka schvaluje podání žádosti o dotaci v programu MAS Stolové hory 

Výsadba dřevin III.   
 Pro: 8  Proti:   0  Zdržel se:     0 
 
 
5) DOTACE NA MANAŽERA SVAZKU Z KHK 

M. Zeman informoval přítomné o možnosti získání dotace na činnost manažera svazku 
z Královéhradeckého kraje. Informoval o podmínkách – výše dotace 30 – 100 000 Kč, míra 
dotace 70 %, termín podání do 09.01.2020.  
 

Usnesení č. 07/05/2019 
Výbor DSO Policka schvaluje podání žádosti o dotaci na manažera svazku z KHK.   

 Pro: 8  Proti:   0  Zdržel se:     0 
 
 
 
6) SPOLUPRÁCE SE SPOLEČNOSTÍ PRO DESTINAČNÍ MANAGEMENT 

BROUMOVSKA 
Předseda svazku informoval o historii spolupráce, která dle svazku není dobrá – chybí 

komunikace s informačními centry a stále postrádáme fungující destinační management 
„dovnitř“ území. Jednal o tom s Milanem Brandejsem, který tvrdí opak – vše funguje 
dobře. Informoval o situaci, kdy místní podnikatelé mají zájem o propagační materiály, 
které ovšem nejsou k dispozici. Police n. M. počítá s rozšiřováním služeb infocentra a 
zajištěním i pro okolní obce. Navrhl využití vybíraného ubytovacího poplatku, ze kterého 
by šlo 50 % do rozpočtu obce a 50 % do DSO na propagační materiály.  
Rutarová – SDMB funguje dobře navenek, propagace směrem ven je dobrá, vnitřní 
propagace obcí z území není dobrá, vázne komunikace. Navrhuje, aby se obce DSO 
domluvily spolu na formě propagace území Policka. První kontakt s návštěvníky 
z pohledu propagace není v současnosti dobrý. Navrhuje pro začátek souhrnný leták pro 
všechny obce.  
Beran – SDMB nefunguje z pohledu DSO jak má, navrhuje snížit poplatek pro SDMB na 
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50% současné hodnoty a zbylých 50% nechat v DSO na propagaci, kterou by zajistilo 
infocentrum. Je třeba to projednat ve správní radě SDMB. Požadavek na zlepšení 
vnitřního destinačního managementu byl naší prioritou při loňském jednání, a dosud se 
nic nezměnilo a nemůžeme tedy být spokojeni.  
Friml – podotkl, že DSO pravděpodobně v současnosti platí poplatek SDMB ve výši 50% 
oproti obcím Broumovska 
Krtička – souhlasí s ponecháním 50% v DSO, SDMB dle něj nedosahuje kvalit 
Kladského pomezí. Mrzí ho, že nemůže ze SDMB vystoupit jako Machov, ale respektuje 
celistvost DSO.  
Klímová – zůstávají součástí i Kladského pomezí, se kterým mají stále dobrou 
spolupráci. SDMB je dle ní pro Suchý Důl zbytečnost.  
Rutarová – podotkla, že území není připraveno na příliv turistů svou infrastrukturou ani 
vnitřní propagací 
Šubíř – po roční praxi s ubytovnou v obci Žďár n. M. je pro propagaci Policka vlastní 
silou, nikdo jiný to neudělá 
Maroul – souhlasí s propagací přes IC  
Friml – SDMB při založení deklarovalo, že prioritou bude propagace navenek. Je pro 
domluvení postupu za DSO a domluvu se správní radou SDMB. Podněty musí přijít 
primárně z DSO.  
Maroul – nevázat příspěvek na propagaci na ubytovací poplatek, dát pevnou částku pro 
každou obec.  
Rutarová – je pro vybírání ubytovacího poplatku od návštěvníků v rámci celkového 
řešení situací se zvýšením turistického ruchu – více odpadu atd. 
Klímová – Pokud má obec zavedený ubytovací poplatek, ať odvádí DSO polovinu tohoto 
poplatku, pokud nemá, bude přispívat určenou částkou z obecního rozpočtu. 
 
Usnesení č. 08/05/2019 
Výbor DSO Policka pověřuje své zástupce ve správní radě SDMB jednáním o 

financování vnitřního destinačního managementu pro mikroregion Policko.    
 Pro: 8  Proti:   0  Zdržel se:     0 
 

Usnesení č. 09/05/2019 
Výbor DSO Policka souhlasí s využitím informačního centra v Polici nad Metují na 

vnitřní destinační management a pověřuje vedoucí CKV Janu Rutarovou zpracováním 
výhledu financování pro jednotlivé obce DSO.    
 Pro: 8  Proti:   0  Zdržel se:     0 
 
 
7) MOŽNOSTI FINANCOVÁNÍ PROJEKTU EFEKTIVNÍ VEŘEJNÉ SPRÁVY 

M. Zeman informoval o nutnosti přípravy přechodného financování faktur za zpracování 
projektu Profesionální veřejné správy. Zjistil od obcí možnosti poskytnutí finančních 
prostředků a nabídl zajištění bankovního překlenovacího úvěru.   
 
Usnesení č. 10/05/2019 
Výbor DSO Policka pověřuje M. Zemana zjištěním konkrétní potřebné finanční částky, 
zjištěním podmínek úvěrů u bank a J. Berana podpisem nejvýhodnější nabídky.  

 Pro: 8  Proti:   0  Zdržel se:     0 
 
 
 



- 5 - 

 
8) DISKUZE 

Krtička – vidí jako zásadní téma pro DSO společné jednání o odpadech. Dále by uvažoval o 
zastřešení právních služeb pro obce v DSO.  
Škop – Firma Marius Pedersen připravuje model třídění a vážení odpadu od jednotlivých 
domů a z jednotlivých obcí  
Klímová – Suchý Důl souhlasí s vážením tříděných komodit a směsného odpadu za jednotlivé 
obce, nesouhlasí s osvobozováním jednotlivých občanů 
Krtička – souhlasí 
Cibulka – souhlasí  
Krtička – Informoval o dokumentu, který bude projednáván 20.11.2019 v Meziměstí na téma 
cestovního ruchu zpracovaného z KHK – navrhuje se zde např. rušení parkoviště ve Lhotě 
v případě eskalace nespokojenosti obyvatel. Této eskalace se bojí.  
Soldánová – upozornila na valnou hromadu MAS Stolové hory 27.11., kde se bude 
projednávat článek 20 na podporu knihoven, JSDH atd.  
 
Strategie DSO  
Gennertová – informovala, že financování se řeší vždy v návaznosti na konkrétní projekt, 
rozpočet je dle počtu obyvatel  
Krejčí, EnviPartner – navrhuje zvýšit příspěvek na obyvatele do DSO 
Beran – navýšení není aktuální, bez patřičného záměru 
 
Krejčí – návrhy do strategie DSO 
  Sociální služby – je zde dostatečná spolupráce?  
Beran – Police n. M. počítá se zajištěním služeb i pro okolní obce 
Maroul – není třeba zásadní plán, reagoval by až na vývoj situace 
Krtička – je třeba řešit dům s pečovatelskou službou, nejen terénní službu, navrhuje sdružení 
prostředků a zvýšení kapacity domu v Polici n. Met.  
Beran – město plánuje posílení přístavbou domu s pečovatelskou službou a případnou 
výstavbou bytů z dotací, ale pouze Police n. M. by jich pro vlastní potřebu využila kolem 30 
Krejčí – Mají obce možnost využít nějaký objekt? Mohlo by DSO zastřešit tuto službu např. 
jako nositel projektu na byty?  
 
  Vzdělávání?  
Krejčí – např. společné vzdělávání učitelů, propojit školy a školky společnými projekty 
Škop – toto již funguje díky MAP z MAS Stolové hory 
Krejčí – zamezit odlivu mladých lidí – DSO by mohlo mít např. databázi stáží ve firmách 
 
 
Šubíř – moc informací od firmy EnviPartner najednou, navrhuje zvláštní schůzku na toto 
téma, kdy si každý pročte návrhy předem 
Beran – navrhuje obrátit postup – starostové ať řeknou své představy o budoucí spolupráci 
 
Krejčí – připraví termín a podklady pro jednání v průběhu ledna 2020 
 
Beran – navrhuje připravit projekty cyklostezek k propojení jednotlivých obcí DSO a propojit 
vše s cyklostezkami na Broumovsku, kde podobný projekt nyní vzniká. Jednání s DSO 
Broumovsko se uskuteční během prosince. 
Krtička – strategie KHK je opačná – přes Broumovské stěny pouze pěšky. 
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9) ZÁVĚR 

Příští veřejné zasedání se uskuteční v zasedací místnosti MěÚ Police n.M. 19.12.2019 
v 9.00 hodin. 

 Ing. Beran ukončil zasedání.  
 
 

 
 

Zapsal: Martin Zeman 
V Polici nad Metují 19.11.2019 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

…………………………………………..        …………………………………………... 
 Ing. Jiří Beran Blanka Klímová 
 předseda svazku ověřovatel 


